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1. Stier  

a. De er blevet sprøjtet igen, det er 2 gang i år, hvad skal der gøres permanent, RJN har 

fået et bud på Kr. 40.000 + moms for rensning af stierne, men uden der bliver kørt nyt 

sand på men det græstuerne bliver fjernet . Poul-Erik spørger Ole vores normale gartner 

om bud.  

2. Skilte 

a. Der er på klistret skilte på skolevejen, samt  Norbygårdsvej med hastighed vi betaler 

halvdelen Legelandet betaler den anden halvdel.  

3. Nabo klage 

a. Der er indkommet en klage over at der står båd og bil uden nummerplade, hos en 

husstand på Nordbygårdsvej, Henrik går forbi og tager en snak med dem. 

i. Opfølgning   På Henriks snak: 

1.  

Hej alle 

>> Jeg var ovre og snakke med dem iaftes. De fik et eksemplar af 

lokalplanen, som vi snakkede om stille og roligt. Hun talte pænt 

dansk og han forstod det og kunne læse det, så der var ingen 

>> problemer. 

>> De ville løse problemet ved at lave en lukket carport til 

båden, samt ikke parkere på vejen så det generede de der svinger 

hurtigt om 

>> hjørnet. 

>> Venlig hilsen 

>> Henrik Ditlev 
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